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43. istarske divizije 8, 52212FaLana, Hrvatska
tel: +385(0)52383727 fax: +385(0)52383728 e-mail: info@infofazana.hr U,W\ar,.i.ntbfazana.hr

ZAPISNIK

s 22. redovne Sjednice Turistidkog vije6a Turistidke zajednice Op6ine FaZana koja je odrZana
28. studeno92023. godine s podetkom u 10,00 sati u prostorijama Op6ine FaZana,43. istarske divizije 8,

FaLana.

PRISUTNI TIANOVT:
- Roland Cinkopan - zamjenik predsjednikaTZO FaLana
- Damir Koste5id
- UroS Martinovii
- Mihaela Bili6
- Ivan Tekovii

ODSUTNI dL,qNOVT:
- Radomir Korad - predsjednik TZO Falana
- Goran PeruSko
- Sandra Ne5ovi6
- Tereza Kesovija Lupetina

OSTALI PRISUTNI:
- Melita Perokovii - direktorica Turistidke zajednice Opdine Falana
- Ivana Ajdukovii Prepu5t - djelatnica Turistidke zajednice Opiine FaLana

Radomir Kora6, predsjednik TZO FaLana ispridao se Sto zbog poslovnih obavezane moLe prisustvovati
22. Sjednici Turistidkog vijeda i imenovao je gospodina Rolanda Cinkopana Zamjenikom Predsjednika
Turistidke zajednice Opdine FaLana da predsjedava Sjednicom. Gospodin Cinkopan pozdravio je
prisutne. Zatimje konstatirao da na Sjednici prisustvuje 5 od 9 dlanova te da postoji kvorum za
pravovaljano donoSenje odluka.
Zazaprsni(arku predlaZe Ivanu Ajdukovii PrepuSt, Sto su prisutni usvojili.
ilanovi Vijeia su uz poziv dobili i sljedeii Dnevni red:

1. Usvajanje Zapisnika s 21. Sjednice Turistidkog vijeia
2. Prijedlog Rebalansa Financijskog plana Turistidke zajednice Opcine FaLanaza2023. godinu

s promjenama aktivnosti
3. Prijedlog suradnje izmedu Castropole iTZFaLana na projektu,,Maslina" u sklopu jubilarnog

30. Sa(n)jma knjige u Istri
4. Inicijalni prijedlog Programa rada i Financijskog plana 2a2024. godinu
5. Prijedlog Komisije zanagradu Amfora 2a2023.
6. Razno

Gospodin Cinkopan upitao je prisutne imaju li primjedaba ili dopunu Dnevnog reda. Budu6i da se nitko
nije javio zaijed, gospodin Cinkopan daje na glasanje predloZeni Dnevni red.

ilanovi Turistidkog vije6a glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin Damir Koste5id glasao je ,,2a"; gospodin UroS

Martinovi6 glasao je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovi6 glasao je,,za",gospoda Mihaela Bilii glasala je,,za".

Zakljuiak: Dnevni red jednoglasno je usvojen.



AD 1.)
Zapisnik s 21. Sjednice dlanovi Vije6a dobili su uz poziv za Sjednicu. Gospodin Cinkopan upitao je
prisutne imaju li primjedabanaZapisnik. S obzirom na to da se nitko nije javio za rijed, predlaZe da se

Zapisnik s 21. Sjednice usvoji.
ilanovi Turistidkog vijeia glasali su na sljededi nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,zaoo; gospodin Damir Koste5i6 glasao je ,,2a"; gospodin UroS
Martinovi6 glasao je,,za"; gospodin Ivan Tekovi6 glasao je,,za"; gospoda Mihaela Bilii glasala je,,za".

Zakljuiak: Zapisnik s 21. Sjednice Turistiikog vije6a jednoglasno je usvojen.

AD 2.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi Perokovi6.
Gospoda Perokovii pozdravila je i kratko iznrjela Prijedlog rebalansa Financijskog plana Turistidke
zajednice Op6ine FaZana za 2023. godinu s promjenama aktivnosti. Naime, ova je godina bila
turbulentna te iako su planirani manji prihodituristidke pristojbe za 5o/o u odnosu na 2022. godinu,
ostvareno je 3% vi5e i to zbog povecanja zaduZenja turistidke pristojbe i dlanarine. Zatim, DrLavni
inspektorat je naplatio 50% dugovaryaiz prethodne godine. S rashodovne strane, neke se od planirane
aktivnosti nisu realizirale, a neke u razliditim iznosima u odnosu na Plan.
Gospodin Cinkopan upitao je tko je odustao.
Gospoda Perokovid odgovorila je kako se nije realiziralo osvjetljavanje crkvenog zvonika, manifestacija
FaLana Media Fest te se manifestacija Valbandon ispod dripnje odrLala s manjim tro5kovima od
planiranih. Napomenula je da su u bilje5kama detaljnija poja5njenjaza svako odstupanje.
Gospoda Perokovi6 zatimje navela kako je Turistidka zajednica Op6ine FaLana primila molbu od Op6ine
FaLana o sufinanciranju programa Adventa u FaLani. Prijedlog je da iznos sufinanciranja bude izmedu
5.000,00 € do 10.000,00 €.

Gospodih KosteSi6 predloZio je 6.000,00 €.
Gospodin Cinkopan sloZio se s gospodinom Koste5idem.
Gospodin Cinkopan upitao je gospodu Perokovii ima li viSe informacija o osnivanju radija. Gospoda
Perokovi6 odgovorila je kako Turistidka zajednica Opiine FaLana zakonski ne moZe biti osnivad, ali
moZe biti korisnik u funkciji ogla5avanja te predlaLe da se za iznos promocije na novom radiju uveiaju
stavke poj edenih manifestacij a.

Gospodin Cinkopan predlaLe da bi se u smislu suradnje mogla osmisliti radijska emisija za goste.

Gospodin Tekovi6 predlaLe da se razmotri prijedlog o emisiji za goste.
Gospodin Koste5i6 upitao je tko 6e biti osnivad radija.
Gospodin Cinkopan odgovorio je kako 6e osnivad biti Op6ina FaZana.
Gospoda Perokovii dodaje kako bi glavni urednik bio Elvis Morina, da je prije par dana razgovarala s

njim o potencijalnoj ponudi i procjeni tro5kova promocije i pla6enih emisija, ali je g. Morina rekao da
joS ne moLe rzaci s bilo kakvom ponudom.
Gospodin Cinkopan izjavioje kako nije siguran hode li se uspjeti osnovati radio s obzirom na tro5kove i
mogu6nost dobivanj a frekvencij e.

Gospoda Perokovi6 izjavila je daza sada ne bi predloZila posebnu stavku za tu svrhu, ve6 je u tu svrhu
ostavila prostora po poj edinim manifestacijama.
Gospodin Cinkopan zatimje upitao postoji li jo5 koja stavka Rebalansa koju treba raspraviti.
Gospoda Perokovii odgovara kako je Turistidka zajednica Opdine FaZana primila molbu CPA Pula, koji
ve6 9 godina svake godine sudjeluju u organizaciji i povodenju manifestacije Eko FaZana, akcije di56enja
podmorja, za donacijom jedne boce za ronjenje. Cijena boce za ronjenje iznosi oko 350 eura.
Gospodin Cinkopan sloZio se sa zahtjevom donacije.
Gospodin Koste5ii upitao je koje sve podrudje se disti za vrijeme akcije te moZe li se distiti podmorje
ispred Pinete.
Gospoda Perokovid odgovorila je kako se u akaciji disti faZanska luka u koju struje nanesu otpad, dok na
plaZama more izbaci otpad na kopno pa gatvrtka Komunalac sanira, ali se uvijek moZe pro5iriti podrudje
akcije di56enja podmorja.
Gospodin Cinkopan predlaLe da se CPA Pula doniraju dvije boce za ronjenje, a ostali su to podrZali.
Prisutni vije6nici sloZili su se s iznosom sufinanciranjaAdventauFalani te s donacijom dvije boceza
ronjenje CPA Pula.



Budu6i da se nitko od prisutnih dlanova vi5e nije javio za rijed, gospodin Cinkopan dao je prvo na
glasanje prijedlog da se CPA Mornar iz Pule doniraju 2boce za ronjenje.

Clanovi Turistidkog vije6a glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin Damir Koste5i6 glasao je ,,zao'; gospodin UroS
Martinovid glasao je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovid glasao je ,,zauo; gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,2a".

Zakljuiak: Prijedlog da se CPA Mornaru iz Pule doniraju 2 boce za ronjenje jednoglasno je
usvojen.

Potom je dao na glasanje Prijedlog Rebalansa Financijskog plana Turistidke zajednice Opdine FaLana za

2023. godinu s promjenama aktivnosti.

Clanovi Turistidkog vijeia glasali su na sljededi nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin Damir Koste5id glasao je ,,zaoo; gospodin UroS
Martinovid glasao je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovii glasao je ,,za'o; gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,2a".

Zakljuiak: Prijedlog Rebalansa Financijskog plana Turistiike zajednice Op6ine FaZana za 2023.
godinu s promjenama aktivnosti jednoglasno je usvojen.

AD 3.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi Perokovi6.
Gospoda Perokovi6 navodi kako je Turistidka zajednica Opdine Failana primila prijedlog za suradnjom
na sljededem, 30. Sajmu knjiga u dijelu programa dija bi tema bila maslina te da bi se program posveden
maslini odrZao u Tematskom parku maslinika koji ie se otvoriti sljede6e godine, a u sludaju ki5e program
bi se odrZao u MMC Faiana. Gospoda Perokovii navodi kako se suradnjom sa Sajmom knjiga dobiva na
promociji.
Gospodin Koste5i6 smatra kako je termin odrlavanja prekasan te kako trale prevelik iznos.
Gospoda Perokovid smatra kako je najvedi rizik vrijeme, ali da Sajam knjiga ima dobru komunikaciju
koja ima dosta odjeka.
Gospodin Cinkopan izjavioje da i kad ima odjeka, pitanje je jesu li to na5i gosti.
Gospoda Perokovi6 navodi kako je predstavnik na ovogodi5njem Sajmu izuzetno poznat i s velikom
bazom pratitelja.
Gospodin Koste5i6 upitao je Sto to znadi zanaie goste.
Gospoda Perokovi6 navodi kako se uvijek radi o nekom vidu promocije. Najde5de je to Sirok domet
drutvenih mreLa koje prate poznate pisce koji sudjeluju na Sajmu.
Gospodin Cinkopan upitao je ho6e li glavni gost sajma dodi u FaZanu.

Gospodin Tekovii upitao je zna li se tko 6e biti glavni gost.

Gospoda Perokovid odgovara da za sljedeiu godinu joS nije poznat glavni gost niti detalji oko programa
koji bi se odrZao u FaZani.
Gospodin Koste5ii navodi kako se ne slaZe sa suradnjom sa Sajmom knjiga.
Bududi da se nitko od prisutnih dlanova vi5e nije javio zarije(, gospodin Cinkopan dao je na glasanje

Prijedlog suradnje izmedu Castropole i TZ Falana na projektu ,,Maslina" u sklopu jubilarnog 30.
Sa(n)jma knjige u Istri.
Clanovi Turistidkog vijeda glasali su na sljededi nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,protivo'; gospodin Damir KosteSii glasao je ,,protiv"; gospodin
UroS Martinovii glasao je ,,protiv"; gospodin Ivan Tekovii glasao je ,,protiv"; gospoda Mihaela Bilii
glasala je ,,protiv".

Zakljuiak: Prijedlog suradnje izmedu Castropole i TZ Fail,ana na projektu ,,Maslina" u sklopu
jubilarnog 30. Sa(n)jma knjige u Istri jednoglasno nije usvojen.



AD 4.)
Gospodin Cinkopan navodi kako su Vijeinici dobili inicijalni prijedlog Programa rada 2a2024. godinu
te moli gospodu Perokovi6 da iskaZe okvirne smjemice.
Gospoda Perokovid navodi da premda se za sljededu godinu predlaLe plan koji se temelji na5o/o manje
ostvarenih no6enja u odnosu na 2023, godinu, planirani su prihodi vedi zbog poveianja iznosa turistidke
pristojbe i to i po nodenju i u pauSalnim iznosima. Nenapladeni iznos turistidke pristojbe iz prethodnih
godina predlaLe se u iznosu od 12.000,00 €.
Gospodin Cinkopan upitao je da li je prihod od financijske imovine pogre5no iskazan.
Gospoda Perokovii odgovara da nije jer se radi samo o kamati, koja se planira u iznosu do 25,00 €.
Gospodin Cinkopan se ispridao, krivo je proditao stavku, zatrmje upitao za koliko su uveiani prihodi.
Gospoda Perokovi6 odgovorila je da se planirani prihodi uveiani za 16%o u odnosu na2023. godinu.

Gospodin Cinkopan predlaZe da se prijede na tro5kove.
Gospodin Cinkopan zatim navodi da su Vijeinici dobili prijedlog Turistidke zajednice Istarske Zupanije
da sudionicima SMP-a za 2024. godinu sufinanciraju promidZbenu kampanja na njemadkom i
nizozemskom trZi5tu.
Gospoda Perokovi6 navodi da bi TZIZ sufinancirao kampanju na tim trZi5tima s iznosom od 50%
ukupnog tro5ka kampanje. ZatrmkaLe dapredlaLe daTZFaLana ovogodi5nji iznos zatatrZiltapovecaza
5.716 eura i sudjelujudi u SMP-u, TZIZ bi sufinancirao na5u promo kampanju iznosom od 12.000,00
eura. Ukoliko Vijednici prihvate ovaj prijedlog, u prihodovnoj strani u dijelu Prihodi od sustava
turistidkih zajednica, dodala bi se stavka Ugovor o provedbi udruZenog ogla5avanja sTZIZ s iznosom od
12.000,00 eura, te promijenila stavka Promotivne kampanje TZ Faiane koja bi iznosila 37.000,00 €.

Zatim navodi kako se u2024. planira razvoj gastro i Outdoor proizvoda u predsezoni, posebno tijekom
svibnja. Program zapodinje se Caminom od.2.5. do 4.5., slijede vikendi na otvorenom uz spotrsko,
zabavno-edukativne programe koji bi se odrZavali na 4 do 5 punktova Setnice uz more. Svibanj zavrlava
Weekend Outdoor Festivalom koji se znatno pro5irio od inicijalnog prijedloga gospode Katarina Dobrid
Dabi6. Organrzirala bi se i nova manifestacija na temu bakalara koja je planirana za Uskrs te bi se i5lo u
rebranding manifestacije Valbandon ispod dripnje. U sklopu ruzvoja proizvoda planirana je izvedba
Tematskog parka maslinarstva i maslinovog ulja te obiljeZavanje kultumih ruta na podrudju Opiine
FaLana. U planirane aktivnosti u 2024. ulazi i plan upravljanja plalama te edukacije iznajmljiva(a za
koje je oformljena i radna skupina koja ie nabolje procijeniti koje su im edukacije potrebne. Od ostalih
aktivnosti zna(ajna je i podrSka u oglaSavanju turistidkih subjekata.
Stavka rezerve inicijalno je iznosila 50.562,50 eura, ali zbog promjena u tro5kovima promocije novi
prijedlog iznosi 40.652,50 eura.

Bududi da se nitko od prisutnih dlanova vi5e nije javio za rijed, gospodin Cinkopan dao je na glasanje
Inicijalni prijedlog Programa rada 2a2024. godinu.

Clanovi Turistidkog vijeia glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin Damir KosteSi6 glasao je ,,2a"; gospodin UroS
Martinovi6 glasao je,,za"; gospodin Ivan Tekovii glasao je,,za"; gospoda Mihaela Bili6 glasala je,,za".

Zakljuiak: Inicijalni prijedlog Programa rada 2a2024. godinu jednoglasno je usvojen.

AD s.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi Perokovid.
Gospoda Perokovi6 navodi da je Turistidka zajednica Op6ine FaLana privatnim iznaljmljivadima i svim
drugim turistidkim subjektima poslala molbu za dostavu prijedloge za nagrade Amfora. Dobivena su tri
prijedloga, ali da svi predloZeni vei nedavno nagradeni, pa predlaZe da im se ove godine ne dodijele
nagrade, ved mogu biti nagradeni u nekom buduiem razdoblju.
Gospodin Cinkopan pitao je tko ih je predloZio.
Gospodin Martinovid odgovorio je kako su se oni sami predloZili.
Gospoda Perokovii rekla je da je Nadelnik Opdine FaLanapredlaZio da se nagrade najbolji iznajmljivadi
te da je komisija odludila predloZiti da se nagradi po jedan iznajmljivad koji po RjeSenju ima do 4
kreveta, jednog do 10 kreveta i jednog koji ima vi5e od 10 kreveta.
Nadelnik takoder zazahvalnicu predlaZe i ugostiteljski objekt beach bar Shark.



Buduii je proteklih godina prilikom odabira destinacije bilavaLna i zdravstvena sigurnost, Komisija za
dodjelu nagrade Amfora predloZila je izmedu ostalih i medicinski tim Ambulante FaLana, tj dr. Vlastu
Popii i medicinsku sestru Sanelu Dobrii te Vesnu Eror, vlasnicu Ljekame Vesna Eror. Potom u
prijedlogu je Ivan Vitasovida, FNC prvak u te5koj kategoriji, koji promovira Falanu kroz sportske
uspjehe te Leonard Bergiia, mladi lokalni poljoprivrednik koji ima ekolo5ku proizvodnju te suraduje s

lokalnim ugostitelj ima.
Budu6i da se nitko od prisutnih dlanova vi5e nije javio za rijed, gospodin Cinkopan dao je na glasanje
Prij edlog Komisij e za nagradu, Amfora za 2023 . godinu.

elanovi Turistidkog vijeia glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin Damir KosteSi6 glasao je ,,2a"; gospodin UroS
Martinovii glasao je ,,zaoo; gospodin Ivan Tekovii glasao je,,za"; gospoda Mihaela Bilii glasala je,,za".

Zakljuiak: Prijedlog Komisije za nagradu Amfora za 2023. godinu jednoglasno je usvojen.

Bududi da se nitko vi5e nije javio za rije(,, Zamjenik Predsjednika TZO FaLana zahvaljuje prisutnima na
sudjelovanju,te zatvara22. redovnu Sjednicu Turistidkog vijeda Turistidke zajednice Opdine Falana.

Sjednica Turistidkog vije6a Turistidke zajednice Opdine FaLana zavr5ila je u 10,40 sati.

Zapisnidarka: Zamjenik Predsjednika
Turistidke zajednice Op6ine F aZana:

Qro*-A-
Ivana Ajdukovid Prepu5t

F aZana, 28. studeno g 2023. godine
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